

淡江大學學生報告用紙(延畢生參加學生宿舍申請)

**Tamkang University Student Report
(Fifth-year Students' Application for Stage 1 Dormitory Allocation
Draw Lots)**

姓名 Name : _____ 學號 Student ID No. : _____

系級 Department/Grade : _____ 系/所 _____ 組 _____ 年 _____ 班

電話(手機) Mobile : _____ 日期 Date : _____

☐ 本人已閱讀並同意《淡江大學學務處住輔組個人資料蒐集、處理及利用告知聲明》

I've read and accept the terms 《Notification and Claim On The Collecting, Processing, and Utilization of Personal Data Student Housing Guidance Section, TKU》

主旨 Subject : 為參加淡水校園學生宿舍申請抽籤作業，申請確認為延畢生。

In order for the applicant to join the dormitory allocation draw lots, please confirm that the applicant has extended his/her date of graduation.

說明 Explanation :

學生確實未能於 _____ 學年度 _____ 學期畢業。

The applicant is unable to graduate in the _____ semester of the academic year _____.

申請學生簽名 Signature of the applicant :

註冊課務發展中心確認核章

Center for Registration-Curriculum Development

敬致 Sincerely

住宿輔導組 Student Housing Guidance Section

依個資保護法規定，本表單蒐集、處理及利用的各項資料僅作為業務處理用，絕不轉做其他用途，並於資料處理完畢且保留一年後，逕行銷毀。

According to personal information protection regulation, this form is only used for this procedure only. We will destroy the information given after a year from the use.

ASDX-Q03-001-FM039-04